
Conclusies van de vergadering van de commissie raadsvoorbereiding van 
4 september 2012

Aanwezig:
Leden: 
CDA mevrouw G.Th.M. van Lieshout, 
VVD B.A. Graal, R. Broekhuizen, mevrouw L.Werner 
D66 F.J.M. Duits, G.A. Jägers, M. van Straaten
PvdA mevrouw M.L. van Est-Heijnis
GroenLinks M.J. van der Laan

Bestuurders: H.B. Bruijn, G. Markus, F. Zantkuijl
Voorzitter: H. Werner
Griffier: mw. A.J. Kuijper

1. Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda

De voorzitter opent de vergadering. Dit is de eerste vergadering waarbij de raadsleden 
gebruik kunnen maken van digitale stukken via hun iPad. 
Er zijn berichten van verhindering van mevrouw Breed en de heer Van Heese. Mevrouw 
Breed wordt vervangen door mevrouw Werner. De heer Zantkuijl deelt mee dat de 
ontwerpmeerjarenbegroting sluitend is. Voor de leden ligt een papieren exemplaar in hun 
postbakje. 

2. Vaststellen van de conclusies van de vergadering van 3 juli 2012

De conclusies worden ongewijzigd vastgesteld. 

3. Lijst van openstaande toezeggingen en moties tot en met 17 juli 2012

De heer Duits geeft er de voorkeur aan dat streefdata worden genoemd in de lijst van 
toezeggingen in plaats van pro memorie. Op de huidige manier is het niet mogelijk de 
voortgang van onderwerpen die al uit 2007 en 2009 dateren, te volgen. De heer Zantkuijl 
geeft aan dat het voorstel over een andere financiering van logopedie en vakonderwijs op 
basisscholen bij de begroting 2013 wordt aangeboden. 
De heer Markus deelt mee dat de afwikkeling van de schade ten gevolge van het baggeren 
door Rijnland nog bij de verzekering loopt. De heer Bruijn stelt ten aanzien van de evaluatie 
welstandsnota dat dit onderwerp aan de orde komt bij de herziening van de 
bestemmingsplannen waarmee in het voorjaar van 2013 wordt gestart. 

A-stukken

5.  Ontwerpverklaring van geen bedenkingen Inlaagpolder 1b      

De commissie adviseert het voorstel voor het afgeven van een verklaring van geen 
bedenkingen voor het gebruik van het perceel Inlaagpolder 1b voor het opslaan van 
transportmaterieel. 

6.  Jaarverslag en jaarrekening 2011 STOPOZ                     
Mede-aanwezig: mevrouw Jansen, directeur STOPOZ



Mevrouw Jansen geeft een toelichting op de financiële ontwikkelingen bij de organisatie en 
zegt toe dat de rapportage over de eerste zes maanden van 2012 naar de gemeente komt. 
De commissie adviseert het voorstel over het jaarverslag en de jaarrekening 2011 voor de 
raad te agenderen. 

7.  Regionaal Actieprogramma Wonen Zuid-Kennemerland/IJmond 

Naar aanleiding  van opmerkingen van D66 en PvdA over betaalbare huurwoningen voor 
(onder andere) starters antwoordt de heer Zantkuijl dat die problematiek aan de orde komt in 
de Nota Wonen, die voor het eind van het jaar aan de raad zal worden aangeboden. 
Het aan de commissie voorgelegde voorstel is niet helemaal accuraat voor wat betreft de 
aantallen en zal aangepast worden. 
De commissie adviseert het aangepaste voorstel te agenderen voor de raad. 

8.  C-stukken

- PvdA maakt wethouder Zantkuijl complimenten voor de tevredenheid van de klanten 
MO

- GroenLinks heeft vragen en opmerkingen over de notitie Beheersing WMO-kosten, 
die is nagezonden. De heer Zantkuijl antwoordt dat het stuk geagendeerd zal worden 
voor commissie en raad nadat het advies van de WMO raad is ontvangen. Dan kan 
ook ingegaan worden op de opmerkingen van GroenLinks. Toezending als Cstuk was 
om de leden vast te informeren over de voorgenomen beslislijn. 

9.  Rondvraag

Hier wordt geen gebruik van gemaakt.

10. Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter onder dankzegging de vergadering.

Vastgesteld in de openbare vergadering van 2 oktober 2012

de griffier,                                                             de voorzitter, 
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